



## MØTEPROTOKOLL

### Gjerdrum og Heni menighetsråd

**Dato:** 21.03.2019 kl. 19:00  
**Sted:** Gjerdrum kommunehus  
**Arkivsak:** 16/00007  
**Tilstede:** Morten Vilhelm Drefvelin (Gjerdrum og Heni menighetsråd), Camilla Tandberg (Gjerdrum og Heni menighetsråd), Gudmund Andre Kogstad (Gjerdrum og Heni menighetsråd), Gunnhild Leite (Gjerdrum og Heni menighetsråd), Kristine Skoglund Ask (Gjerdrum og Heni menighetsråd), Norunn Furuseth (Gjerdrum og Heni menighetsråd), Svein Ole Kogstad (Gjerdrum og Heni menighetsråd), Martin Ljønes (Gjerdrum og Heni menighetsråd), Jakob Furuseth (Gjerdrum og Heni menighetsråd)  
**Forfall:** Maria Stokstad (Gjerdrum og Heni menighetsråd)  
**Protokollfører:** Martin Ljønes

| SAKSKART                                      |                                                                       | Side |
|-----------------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------|------|
| <b>Godkjenning av innkalling og saksliste</b> |                                                                       |      |
| <b>Godkjenning av protokoll</b>               |                                                                       |      |
| <a href="#">7/19</a>                          | Godkjenning av protokoll fra møtet 28.februar 2019                    | 2    |
| <b>Saker til behandling</b>                   |                                                                       |      |
| <a href="#">8/19</a>                          | Gjerdrumsdagen 15.juni 2018                                           | 3    |
| <b>Orienteringssaker</b>                      |                                                                       |      |
| <a href="#">9/19</a>                          | Orientering om Gullkonfirmanter og gjennomføring av årlig arrangement | 3    |
| <a href="#">10/19</a>                         | Valg 2019 - status og fremdrift                                       | 3    |
| <a href="#">11/19</a>                         | Glimt fra tur til Egypt                                               | 3    |
|                                               |                                                                       |      |

Gjerdrum 22.03.2019

Maria Stokstad  
Leder

Martin Ljønes  
Møtesekretær

## **Godkjenning av innkalling og saksliste**

## **Godkjenning av protokoll**

### **7/19 Godkjenning av protokoll fra møtet 28.februar 2019**

| Behandlet av                    | Møtedato   | Saksnr. |
|---------------------------------|------------|---------|
| 1 Gjerdrum og Heni menighetsråd | 21.03.2019 | 7/19    |

### **Forslag til vedtak**

Protokoll fra møtet med M-saker den 28.februar 2019 godkjennes

### **Møtebehandling**

### **Votering**

### **Vedtak**

Protokoll fra møtet med M-saker den 28.februar 2019 godkjennes

[Lagre]

## Saker til behandling

### 8/19 Gjerdrumsdagen 15.juni 2018

|                                 |            |         |
|---------------------------------|------------|---------|
| Behandlet av                    | Møtedato   | Saksnr. |
| 1 Gjerdrum og Heni menighetsråd | 21.03.2019 | 8/19    |

### Forslag til vedtak

Skriv inn teksten her.

### Møtebehandling

Rådet drøftet gjennomføringen av Gjerdrumsdagen, og snakket videre om hvilke muligheter vi har til forskjellige tiltak og markeringer på stand. Gudmund, Gunnhild, Gudmund og Morten sa seg villige til å delta på stand og i opp og nedrigg. Fra staben stiller Oddrun, Jakob og Martin. Martin skal også henstille Michel og Bent om å delta.

Videre ble det nevnt følgende:

- Trykking av t-shirt som skal brukes av de som står på stand
- Ta med en av de gamle benkene fra Gjerdrum kirke og en av de nye stolene (Hvis været tillater det)
- Fremføre salmer/ sanger flerstemt
- Kan kulturskolen spørres om å bidra i forkant med bilder og tegninger av kirkene?
- Profilere misjonsprosjektet
- Profilere «Åpen kirke»
- Profilere tilbud om gravstell og minnelund, samt generell informasjon om graver etc.
- Vi bør spørre oss om noe av det vi driver med er underkommunisert
- Vi bør bruke bilder og skjerm for profilering

### Votering

### Vedtak

Kirkevergen tar ansvar for å lage et oppsett med plan for dagen og oppgavefordeling. Dette legges frem for rådet på møtet den 25.april.

[Lagre]

## Orienteringssaker

| Saksnr. | Arkivsak     | Tittel                                                                |
|---------|--------------|-----------------------------------------------------------------------|
| 9/19    | 16/00007-193 | Orientering om Gullkonfirmanter og gjennomføring av årlig arrangement |
| 10/19   | 16/00007-199 | Valg 2019 - status og fremdrift                                       |
| 11/19   | 16/00007-200 | Glimt fra tur til Egypt                                               |